
Zapisnik
2. redne seje Elanov Sveta star5ev 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica

6.5.2025 ob 18.00, uiilnica N20

Prisotni: L8 predstavnikov starlev
Odsotni: 1 predstavnik stariev

Dnevni red:
1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev udbenikov za Solsko lel'o2A2512026
3. PoEitni$ko varstvo
4. Uporaba telefonov v Soli

5. Razno
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Starζ eVie dneVni red bil SOgiaSnO pOtrien・

K TOEK 2
Predsednica je pozvala ilane k potrditvi predloga seznama uEbenikov in delovnih zvezkov ter prispevka za

potrebsiine za likovno umetnost ter tehniko za Solsko leto 2025/2026, ki so ga vsi ilani prejeli po

elettronski poiti. Predtog je til soglasno sprejet.

SKTEP 1

Seznam za predlagane uibenike in delovne zvezke ter prispevka za potrebiEine za likovno umetnost ter
tehniko za Solsko lelo2O2512026 je soglasno sprejet.

KTOEK 3
S strani obtine je bil narejen razpis za potitniiko varstvo za mesec julij in avgust 2025. Razpis je ie zaprt,
ponudnik je bil izbran.

PohvainO ie,da Obこ ina OrganiZira pOさ itniζ kO VarStVO.lZrattena je bila ttelia pO Veこ li pOnudbi delaVnOSti.

Predlagano le bilo anga芝 :ranie starζ ev za prisostvovanie pri kakぶ nih prOlektih za OrganizacijO pOこ itniζkega

varstva′ bodisi v sklopu obこine ali katerih drugih podietij.Dobrodoζ lo bi bilo tudi′ とe bise na二 la kakζ na

skupina ljudi′ ki bi bila pripravljena slodelovati pri razpisih za pridob:tev evropskih sredstev za narnen

OrganiZaCiie pOこ itniζ kega varstva.

Ponovno je bila izpostavljena ideja, da bi se starii druino pisno obrnili na obiino, v obliki pisma o nameri.
ldeja je bila sprejeta z glasovanjem. Dogovor je, da tovrstno pismo oblikuje ga. Alenka Romih, ga posreduje

na info email 5ole, iz katerega pa se nato poilje vsem dlanom Sveta starSev, le-ti pa dalje ostalim stariem
svojega razreda.

Dogovorjeno je bito tr*di, da bo Sola morebitne ponudbe v zvezi s potitniikirn varstvom, ki bi pri5le na

5olo, posredovala stariem od 1. do 5. razreda.

SKLEP 2:

Ca.Alenka Romih pripravi se pismo o nalneri za poこ itniζko varstvo′ ki se poこ 晰e na info eimlailこ ole iz

ka管貯 ga pa Se n試 0,15綺0訂 中
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KTOaC4
Ravnatellica le predstavila predlog sprennernbe pravilこ olskega reda glede uporabe telefonov uこ encev′ v

katerih ie 2apiSanO′ da SO telefOni dOVOlieni′ da irna10 1ahkO uこ enCi telefOne Vこ01Skih tOrbah′ rnOra10 pa

imeti iZk10pliene.

Ker so se v zadniemこ asu veこ krat pOiavile na spletu doloこ ene fotografile in posnetki uこ iteuev′ ki so jih

直 饉 d織蟹 ∝ 鵬 vこdskgnttdれ ,serediagz dabitts上 主 2025´ v玉oLkihぽ 鉢 ibFih「甲 0¥α日 Oimetiin

upOrabljati telefOne.V prirneru neupOSteVania tega′ bi uこeneC takoj dObil VZgOini ukrep.
・
TOVrStnO prepOVed SO nekatere dr】 aVe】e Spreiele.

Tematika prepovedi uporabe telefonov v Soli je bila dana v razpravo in v glasovanje, ki je predlog tudi
podprlo. Tako se bo Pravilnik o Solskem redu s L.9.2025 v omenjeni zadevi spremenil.

SKLEP 3:
V novem Solskem letu 2025/2025 se bo s Pravilnikom o Solskega reda uporaba telefonov v Soli

prepovedala.

κ T3こK=5
s strani nekaterih sO bile podane pripornbe glede ζolske prehrane′ da obroki niso dovolj vel:kiin da niso

dobri.

Ravnateliica ie pojasnila′ da se vsako leto na koncu ζolskega leta na terno ζoiske prehrane naredi anketa

in da dosedanji reZultatiiZka2uiejO′ da SO OtrOCiSこ OiSkO prehranO Veこ inOrna ZadOVOljni.

Dolg10vorleno le bilo′ da se bo od zdainapreltoVrstna anketa iZValala dvakrat vこolskepr、 letu.

:ZpOStaVilena le bila tuditernatika glede priStOpOV uこ enia‐―ali pO pOSanneZnik raZredih pOtekaiO

pogovoriz uこenci o razliこ nih rnolnostih pristopa k uこ eniu.Nekatere ζole narnreこ irnaio veliko

individualnega pristopa.

Ravnateliica je poiasnila′ da razliこ ne priStope k uё enju predStaVi SVetOValna delaVka na ra2rednih urah′

netti u凝崎 i pFや0よ u ali「:ur語
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:ZraZena je bila Zelia pO rnO】 nOSti′ da Se na niVOju ζOle dOgOVOri′ da uこitelii ten10 raZnih priStOpOV k

uこeniu Vこ im Veこ ji meri vkljuё ijo k pouku.

PredlaganO je bil。 ′da bi otroci l,triade na prvi ζolski dan lahko ostali v首 oli dlie kot do 12.ure ter da se

uこencern na ta dan ponuditudi mo】 nost koslla.

501a bO takO zbrala prilave glede ζtevila kosil na prvi ζolski dan ter potrebe po varstvu dlje kot do 12 ure

V kOlikOr bO prtiaV dOVOli′ Se bO na ta dan OrganiZira10 takO kOSil。 ′kOt tudi VarStVO・

Rezultati NPZ glede na driavo 5e niso znani. Z analizo bodo starii obveideni.

Soli je bila izraiena velika pohvala za organizacijo raznih dogodkov in koncertov zieljo, da se z

organizacijo na taklnem nivoju tudi nadaljuje.

Pohvala je bila izraiena tudi ge. Zidovnik, za zelo navduiujote in kvalitetne plesne urice. Otroci na njene

ure zelo radi prihajajo in se imajo lepo.

Seja Sveta star3ev je bila zakljudena ob 19.45

Zapisala:
Andreja Koren, tajnica VIZ

Predsednica Sveta stariev:
re


